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Zápis z 8. jednání Výboru pro informatiku, evropské fondy ZHMP 

dne 24. 10. 2013 od 13.00 hod. 
Přítomni:  

Petr Dolínek 

Ing. Jan Vašíček 

Mgr. Jan Kalousek 

JUDr. Lubomír Ledl 

Ing. Jiří Nouza 

Ing. Václav Novotný 

Bc. Ondřej Pecha 

Mgr. Ludmila Štvánová 

JUDr. Lenka Teska Arnoštová, Ph. D. 

Omluveni: 

Josef Nosek 

Mgr. Lucie Válová 

Přizváni: 

Mgr. Patricia Tiso Ferulíková 

Ing. Eva Vorlíčková 

RNDr. Jan Teska 

Mgr. Richard Zábranský 

Dále přítomni: 

Vojtěch Janda, 5+2 

Aleš Berný, ČTK 

Ing. Petra Vemolová, MČ P3 

Mgr. Jiří Čtyroký, URM 

Volba ověřovatele zápisu a schválení programu 

P. Dolínek: na úvod přivítal členy Výboru. Dále členům Výboru zdůvodnil, proč některé 

podklady byly zaslány dodatečně. 

Pro: 9 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 
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Ověřovatelem zápisu byl jednomyslně schválen Ing. Jiří Nouza. Následně byl jednomyslně 

schválen program 8. jednání Výboru. 

Schválení zápisu ze 7. jednání Výboru 

P. Dolínek: dotázal se členů Výboru, zda k zápisu z minulého jednání mají nějakou 

připomínku. 

Pro: 9 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Zápis ze 7. jednání Výboru ze dne 12/09/2013 byl jednomyslně schválen. 

Informace o aktuální verzi Operačního programu Praha – pól růstu ČR 

P. Dolínek: předal slovo paní ředitelce odboru FON Mgr. Tiso Ferulíkové, která informovala 

členy o aktuálním stavu příprav programového období 2014 – 2020. Byla představena 

aktuální verze OP Praha – pól růstu ČR (dále jen „OP Praha“) včetně změn, které proběhly od 

posledního představení tohoto programu – např. došlo k zúžení prioritních os z 6 na 5. Finální 

verze OP Praha bude zpracována do konce listopadu 2013 a bude rovněž předložena na 

jednání tohoto Výboru. Dále uvedla, že Praha od MMR a MF obdržela důležitou informaci 

k finanční alokaci pro OP Praha, která by měla být ve výši 200 mil. EUR (120 mil. EUR 

Praha získala v rámci tzv. flexibility). 200 mil. EUR je 50 % podíl EU, tzn. musíme zajistit 

dalších 200 mil. EUR, tyto prostředky nepůjdou pouze z rozpočtu hl. m. Prahy, ale budeme 

požadovat spolufinancování i ze strany příjemců. Tato alokace by měla být již neměnná a 

nemělo by dojít k situaci, že bychom museli převádět část alokace do sektorových OP. 

L. Štvánová: požádala o bližší specifikaci investičních priorit v rámci prioritní osy 4 Vzdělání 

a vzdělanost a vznesla dotaz, zda o zaměření OP jsou informováni pražské školy. 

P. Tiso Ferulíková: uvedla, že v rámci MHMP existuje interní pracovní skupina, která je 

složena ze zástupců relevantních odborů, tzn. komunikujeme i s odborem SMT. Prioritní 

osa 4 je zaměřena na regionální školství, tzn. pouze na ZŠ a SŠ. Vysoké školy bude mít 

v gesci MŠMT. Investice by měly jít jak do vybavení škol (ERDF složka), tak do výuky, 

výukových programů (ESF složka). Tato prioritní osa bude zaměřena i na MŠ, což doposud 

nebylo možné. 

Návrh usnesení: Výbor pro informatiku, evropské fondy ZHMP bere na vědomí informaci o 

aktuální verzi Operačního programu Praha – pól růstu ČR. 
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Usnesení bylo jednomyslně schváleno. 

Informace o konceptu Smart Prague 

P. Dolínek: předal slovo paní ředitelce odboru FON Mgr. Tiso Ferulíkové, která stručně 

představila koncept Smart Prague, který se skládá z 3 pilířů – koncept Smart Infrastruktura, 

Smart Specializace a Smart Kreativita. Na tomto konceptu stojí OP Praha. Evropská komise 

klade důraz na tento koncept a říká, že operační programy bohatých regionů by měly být 

prorůstové a proinovační. Na tomto konceptu spolupracoval ÚRM, odbor FON MHMP a tým 

lidí prof. Mejstříka. Výsledná analýza je součástí přílohy podkladových materiálů. 

Výbor pro informatiku, evropské fondy ZHMP 

1. bere na vědomí informaci o konceptu Smart Prague. 

Usnesení bylo jednomyslně schváleno. 

Informace o integrovaných územních investicích v pražské metropolitní oblasti 

P. Dolínek: předal slovo R. Zábranskému, který ve stručnosti představil ITI. ITI je nástroj, 

který umožní Praze řešit problémy přesahující administrativní hranice Prahy, tedy na území 

Středočeského kraje. V červnu 2013 bylo podepsáno Memorandum o spolupráci v oblasti ITI 

mezi hl. m. Prahou a Středočeským krajem. Byla vybrána 3 společná témata – doprava, 

životní prostředí a školství. Pražské ITI je jedním z 6 ITI v ČR. V současnosti se připravuje 

výběrové řízení na vytvoření strategie ITI, prostřednictvím které budou identifikovány 

projekty s největšími synergiemi. Prostřednictvím tohoto nástroje bude investováno do 

Středočeského kraje, ale benefity budou v obou krajích. Během příštího roku by měly být 

dostupné výstupy analýzy a začne vyjednávání s resorty, které mají v kompetenci jednotlivé 

OP. Prostřednictvím tohoto nástroje je možné vstupovat do jiných OP a identifikovat 

projekty, které nebudou muset být pravděpodobně soutěženy. 

Návrh usnesení: Výbor pro informatiku, evropské fondy ZHMP bere na vědomí informaci o 

integrovaných územních investicích v pražské metropolitní oblasti. 

Pro: 8 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 

Usnesení bylo schváleno. 
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Projednání projektů 11. výzvy OPPK oblasti podpory 1.2 Rozvoj a dostupnost ICT 

služeb a projektu CZ.2.16/2.1.00/20506 Letňanské lentilky z 10. výzvy OPPK oblasti 

podpory 2.1 Revitalizace a ochrana území 

P. Dolínek: předal slovo paní ředitelce odboru FON Mgr. Tiso Ferulíkové, která stručně 

představila členům Výboru podkladové materiály. Přiložené přílohy obsahují informace o 

projektech, informaci o průběhu výběru projektů a seznam doporučených projektů včetně 

max. výše dotace. Tato výzva byla vyhlášena s alokací 70 mil. Kč. Bylo přijato 11 projektů, 

ale jen 4 jsou doporučeny k financování v celkové výši 17 mil. Kč. 

P. Dolínek: doplnil, že je v plánu vyhlásit ještě jednu výzvu v rámci této oblasti podpory. 

L. Ledl: vznesl dotaz ohledně prodloužení období pro zahájení nových projektů v příštím 

roce. 

P. Tiso Ferulíková: doposud platilo, že poslední výzvy a zahájení projektů muselo být do 

konce programového období, tj. do r. 2013. Tato lhůta se nyní prodloužila, tzn. je možnost 

vyhlašovat výzvy ještě celý příští rok s tím, že projekty musí být ukončeny do pol. r. 2015. 

Do konce roku 2015 musí být program uzavřen. 

Návrh usnesení: Výbor pro informatiku a evropské fondy ZHMP 

1. doporučuje ZHMP schválit navrženou maximální výši dotace na projekty na základě 

doporučení EFRR FON, 

2. doporučuje ZHMP schválit projekty uvedené v Seznamu projektů doporučených 

k financování. 

Usnesení bylo jednomyslně schváleno. 

P. Dolínek: přiblížil členům Výboru historii schvalování projektu Letňanské lentilky, u 

kterého bylo v minulosti pozastaveno hodnocení, neboť u projektu nebyly vyřešeny 

majetkové vztahy, které jsou již nyní vyřešeny. Odpadl tedy důvod, proč by nemohl být 

projekt schválen a je předkládán Výboru ke schválení. 

E. Vorlíčková: doplnila, že žadatel měl do konce roku čas k nápravě. Problém vyřešil, projekt 

může být schválen. 

Návrh usnesení: Výbor pro informatiku a evropské fondy ZHMP doporučuje ZHMP schválit 

projekt CZ.2.16/2.1.00/20506 Letňanské lentilky k financování. 

Usnesení bylo jednomyslně schváleno. 
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Návrh usnesení: Výbor pro informatiku a evropské fondy ZHMP bere na vědomí Informaci o 

průběhu výběru projektů. 

Usnesení bylo jednomyslně schváleno. 

Projednání projektů OPPK oblasti podpory 1.1 Podpora ekologicky příznivé povrchové 

veřejné dopravy 

P. Dolínek: uvedl, že v rámci oblasti podpory 1.1 bylo předloženo 5 projektů, k financování 

jsou doporučeny 3 projekty. Bližší informace o projektech je součástí přílohy podkladových 

materiálů, informace o projektech určené k financování jsou uvedeny v příloze č. 3. 

Schvalovat se bude projekt RTT Poděbradská, RTT Evropská a Cyklo Záběhlice. 

P. Tiso Ferulíková: doplnila, že v rámci této oblasti podpory je vyhlášena kontinuální výzva. 

Příjemcem může být pouze HMP nebo DP, a.s., není zde tedy žádná konkurence. Alokace pro 

tuto výzvu byla ve výši 380 mil. Kč a byla vyčerpána. Ale je k dispozici ještě zbytková 

alokace ve výši 140 mil. Kč. 

Návrh usnesení: Výbor pro informatiku a evropské fondy ZHMP 

1. doporučuje ZHMP schválit navrženou maximální výši dotace na projekty na základě 

doporučení EFRR FON, 

2. doporučuje ZHMP schválit projekty uvedené v Seznamu projektů doporučených 

k financování. 

Usnesení bylo jednomyslně schváleno. 

Projednání projektů OPPK oblasti podpory 3.1 Rozvoj inovačního prostředí a 

partnerství mezi základnou výzkumu a vývoje a praxí 

P. Dolínek: předal slovo paní ředitelce Mgr. Tiso Ferulíkové, která představila tento bod. Na 

výzvu v rámci této oblasti podpory bylo vyčleněno 260 mil. Kč, přihlásilo se 47 projektů 

v celkové výši 1 mld. Kč. Hodnocení projektů probíhalo poměrně dlouhou dobu, bylo složité, 

protože jde o specifické projekty. Předkládané materiály obsahují projekty seřazené podle 

bodového hodnocení, tj. podle věcných a finančních posudků. Schvalováno by mělo být 

částečné usnesení, nebude schvalována max. výše dotace, protože ještě probíhá ex-ante 

hodnocení a může se stát, že dojde ke snížení výše dotace u jednotlivých projektů (stává se to 

poměrně často). V materiálech je nyní uvedena max. částka rozpočtu, kterou požadují 

žadatelé. Nyní chceme schválit jen seznam projektů, ne max. výši podpory. Bodovou hranici 

50 bodů splňuje 31 projektů, ale zatím se dostane jen na 13 projektů.  Jde o poslední výzvu, 
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chceme počkat na ex-ante hodnocení a pak schválit tu hranici, která určí, jaké projekty budou 

podpořeny, aby se vyčerpala celková alokace pro tuto oblast podpory. Je pravděpodobné, že 

se díky snižování rozpočtu na základně ex-ante hodnocení, dostane na více než 13 projektů. 

Finální schvalování projektů by mělo jít na prosincové jednání ZHMP. 

O Pecha: vznesl dotaz, kde se berou experti k hodnocení projektů, jde o velmi specifické 

projekty. 

P. Tiso Ferulíková: uvedla, že tato oblast je jednou z nejsložitějších oblastí na výběr expertů. 

Experty intenzivně vyhledáváme, mohou se rovněž přihlásit sami, čerpáme i z databází 

expertů MŠMT a MPO. Podmínkou je, že by experti neměli být z Prahy. 

O. Pecha – vznesl dotaz, zda tento program (oblast podpory) se bude ještě v budoucnu 

realizovat, zda byl v možnostech HMP nebo je již přesahoval. 

P. Dolínek: uvedl, že investiční oblast ve VaV bude na celostátní úrovni v kompetenci 

MŠMT. VaV v Praze bude spíš v podpůrné oblasti.   

L. Teska Arnoštová – vznesla dotaz na projekt 1. LF UK 

P. Tiso Ferulíková – tento projekt byl neúspěšný, získal pouze 42 bodů. V rámci těchto 

projektů je kladen velký důraz na partnerství vědeckovýzkumných institucí, škol a praxe. 

V tomto projektu nebyl zapojen žádný partner.   

Návrh usnesení: Výbor pro informatiku a evropské fondy ZHMP 

1. bere na vědomi Informaci o průběhu výběru projektů, 

2. doporučuje ZHMP schválit projekty uvedené v Seznamu projektů doporučených 

k financování. 

Usnesení bylo jednomyslně schváleno. 

Zakázky schválené Radou v období od 12. 9.2013 – 24. 10. 2013 

E. Vorlíčková: na každý Výbor bude předáván přehled realizovaných a plánovaných zakázek, 

aby všichni členové Výboru měli přehled o aktuálním dění v oblasti informatiky. Aktuální 

informace se týká tří zakázek: PROXIO, FLUXPAM a rámcová smlouva na mobilní 

telekomunikační služby. 

P. Dolínek: uvítal rozhodnutí paní radní, že na Výbor budou pravidelně předkládány 

informace ohledně zakázek Odboru INF. 

L. Teska Arnoštová: dotazuje se, zda se jedná ve všech případech o otevřené výběrové řízení. 
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E. Vorlíčková: v případě PROXIO se jedná o otevřenou řízení, v případě FLUXPAM se jedná 

o plnění na základě rámcové smlouvy a na mobilní telekomunikační smlouvy bude vypsáno 

otevřené řízení. 

Návrh usnesení: Výbor pro informatiku, evropské fondy ZHMP bere na vědomí přehled 

zakázek schválených Radou v období od 12. 9.2013 – 24. 10. 2013.  

Pro: 9 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Usnesení bylo jednomyslně schváleno. 

Realizované projekty 

P. Dolínek: jedním z realizovaných projektů je „ON-line mapa volebních okrsků“, jedná se o 

projekt realizovaný ve spolupráci odboru INF a URM. Druhým projektem je mobilní aplikace 

„Praha chytře“. Jedná se o novinku, která se objevila i v médiích. 

E. Vorlíčková: s projektem „On-line mapa volebních okrsků“ přešel URM a Odbor INF jej 

zpracoval z prostředků HMP. Aplikace „Praha chytře“ se bude nadále rozvíjet, ohlasy na 

aplikace byly převážně dobré. 

P. Dolínek: vyzval členy Výboru, že svými nápady mohou přispět k rozvoji aplikace. 

E. Vorlíčková: prvním zdokonalení aplikace se týká přidání seznamu institucí 

s bezbariérovým přístupem. 

O. Pecha: „ON-line mapa volebních okrsků“ funguje na MČ P3 5 let, nejedná se o žádnou 

novinku, jen hl. m. Praha dohnalo jednu ze svých městských částí. Dále se ve svém příspěvku 

věnuje informačnímu materiálu k aplikaci „Praha Chytře“ s podtitulem „Popis příběhu, jak 

projekt vznikal“. Vzhledem k obsahu by očekával, že Výboru bude předložen materiál 

s relevantními informacemi. 

J. Vašíček: informuje, že aplikace má na Apple 3 000 uživatelů a na Googlu již 4 800 

uživatelů. Myšlenka na vytvoření aplikace vznikla v roce 2012, realizace trvala rok a půl. 

Místo 300 mil. Kč na úpravu webových stránek, 120 mil. Kč na aplikace a 10 mil. Kč na 

S.O.S. systému byla vytvořena tato aplikace, u níž náklady na pořízení byly mnohonásobně 

nižší, přitom dosah vůči uživatelům je mnohonásobně vyšší. Řešení bylo robustní, jedná se o 

profesionální řešení, u něhož má hl. m. Praha licenční práva. 
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P. Dolínek: na základě dotazu členů Výboru je po určité době možné připravit vyčíslení 

nákladů na rozšíření aplikace, apod. Kontrolní zpráva k projektu by mohla být předložena 

v dubnu 2014. 

O. Pecha: dotazuje se, kde je možné najít k aplikaci přístup. 

J. Vašíček: nejedná se zatím o platformu pro BB nebo Windows, lze stáhnout ve storech nebo 

na webových stránkách „Praha chytře“. 

O. Pecha: dotazuje se na autora loga aplikace, jelikož je nešťastně řešené. Při tvorbě se 

přiklání k dodržování pravidel, je potřeba se vyhnout amaterismu.  

E. Vorlíčková: návrhů bylo více, některé návrhy byly i od pracovníků Odboru INF. Bohužel 

momentálně není schopna sdělit jméno autora vítězného návrhu.  

P. Dolínek: Výbor žádá radní Ing. Evu Vorlíčkovou, aby zajistila informaci o vítězi návrhu 

loga pro aplikaci „Praha chytře“. 

Výbor přijal informaci o realizovaných projektech Odboru INF jednomyslně na vědomí. 

Koncepce – vypořádání připomínkového řízení 

J. Teska: připomínkové řízení probíhá na celoměstské úrovni, proběhlo vypořádání 

připomínek. Dokument spolu s vypořádáním připomínek bude předložen k projednání Radě 

HMP. Konečné schválení dokumentu je ze zákona o hl. m. Praze vyhrazeno Zastupitelstvu 

HMP. 

Základní a rozšířená podpora JES 

Informace obdrželi členové Výboru v elektronické podobě. Během jednání nikdo nevznesl 

žádnou připomínku či dotaz. 

Mepnet – stav přepojování 

P. Dolínek: dotazuje se, zda všechny stanovené termíny byly dodrženy. 

J. Teska: termíny byly dodrženy, v předloženém materiálu jsou uvedeny pouze termíny 

související s novým poskytovatelem. Existují problémy se současným poskytovatelem, se 

kterým probíhají jednání. Nejedná se o zásah do fungování. Aktuální smlouva končí v říjnu 

2013. 

L. Teska Arnoštová: zpětně se dotazuje na posudky týkající se systému JES, na konkrétní 

zadání a na opětovné zadání JŘBU. 
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E. Vorlíčková: v tomto případě není možné postupovat jinak, než cestou JŘBU kvůli existenci 

autorských práv. Do ZHMP bude předložen posudek na cenu a posudek na předchozí 

posudek. 

P. Dolínek: rovněž byla diskutována možnost postupovat otevřeným výběrovým řízením 

s vědomím, že se nikdo jiný nemůže přihlásit. Tato cesta by mohla být kvalifikována jako 

úmyslný podvod, tj. předešlo by se určitému problému, ale jiné problémy by se způsobily. 

L. Teska Arnoštová: stále spatřuje problém v rozhodnutí ÚOHS, kde se uvádí, že se MHMP 

nemůže zbavit svých smluvních povinností, pokud si smluvní podmínky, ačkoli jsou špatné, 

uzavřel v roce 2006. 

J. Teska: reakcí na rozhodnutí ÚOHS je zadání analýzy na další postup, z něhož vyplyne, zda 

ekonomicky dává smysl vypsat novou zakázku. Posouzení bude na ZHMP. 

L. Teska Arnoštová: dotazuje se na vyčíslení nákladů na pořízení nového systému. 

J. Teska: náklady by měly vyplynout z analýzy. Nutné bude posuzovat nový systém 

z hlediska času, jelikož by se jednalo o zmařenou investici. 

Nabídka odboru INF MHMP pro podporu GIS na městské části 

J. Teska: hlavním partnerem v tomto případě je URM. Pokud se podaří schválit koncepci, tak 

se v jejím rámci vytvoří platforma k řešení konkrétních věcí. Koncepce je postavena na 

dobrovolnosti, na straně druhé se předpokládá, že všichni účastníci budou dodržovat dohodu. 

Digitální mapa Prahy 

J. Čtyroký: URM dlouhodobě pořizuje základní mapová data, např. ortofotomapu, technickou 

mapu, atd. S projektem se přichází, jelikož veškeré projekty zajišťované formou veřejných 

zakázek končí v roce 2013, dále dochází k transformaci URM. To umožňuje restartovat 

poptávku města po základním datovém díle. Na počátku došlo ke shromáždění požadavků 

jednotlivých uživatelů. Cílem je souborně pojmenovat základní datové dílo s lehkými 

modifikacemi. 

Majetek – projekt Jednotná evidence majetku (Implementace rozhraní GINIS – IS 

SEM, vytvoření základní karty majetku) 

J. Vašíček: analýza zjistila, že majetek je evidován ve 12 systémech. Tento projekt by měl 

evidenci centralizovat a vyřešit koncepčně, informace by procházeli v systémech 

automaticky. 
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P. Dolínek: dodává, že při zadávání či změně dat bude využívána autorizace, aby se předešlo 

případným omylům při práci s daty různými odbory. 

Po projednání posledního bodu programu následovala diskuze ohledně Digitální mapy, do níž 

se především zapojil Bc. Ondřej Pecha, na jehož dotazy odpovídal Ing. Jan Čtyroký. 

P. Dolínek: děkuje členům Výboru za účast na zasedání a těší se na další setkání. 

Výbor bude zasedat ve čtvrtek 28. listopadu 2013 v 13:00 hod. 

Pověřený řízením Výboru: Petr Dolínek 

Tajemnice Výboru: Mgr. Patricia Tiso Ferulíková 

Ověřovatel zápisu: Ing. Jiří Nouza 

Zapisovatelka: Ing. Mgr. Adriana Prokešová, RED 

Ing. Jana Příkopová, FON 

 


